
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 11.06.2014

Stein Inge Ryssdal, Torill Selsvold Nyborg og Terje Søviknes stilte spørsmål om dei var ugilde fordi dei 
er styremedlemer i Bergen-Os Bompengeselskap AS. Dei gjekk frå medan spørsmålet om dei var ugilde 
vart drøfta.

Fylkestinget vedtok samrøystes at Ryssdal, Selsvold Nyborg og Søviknes ikkje var ugilde. 
Jf. forvaltningslova § 6, 1. ledd.

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:

"Fylkesutvalet vert gjeve fullmakt til å sluttføre og godkjenne kontrakten. 

I samband med p. d) skal det haldast ei synfaring kor både Vegvesenet og lokale relevante partar 
vert inviterte."

Terje Søviknes sette på vegner av Frp, H og V fram slikt forslag:

"Nytt punkt 2:
Hordaland fylkesting ber i tillegg Statens vegvesen foreta en fornyet vurdering av alternativ 
tilkomst via Fana Stein og Gjenvinning (FSG) frem mot anleggsstart.

Vurderingen må spesielt ta for seg trafikksikkerhet v/Stend jordbruksskule, Hordnesveien og 
Bjarghallen, samt risko knyttet til tidligere avfallsdeponi v/evt. ny trase over FSG."

Røysting
Oen sitt forslag fekk 1 røyst og fall.
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.
Søviknes sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Innstilling til fylkestinget 

1. Fylkestinget godkjenner vedlagte kjøpekontrakt mellom staten v/Statens vegvesen Region vest og

Hordaland fylkeskommune.

2. Hordaland fylkesting ber i tillegg Statens vegvesen foreta en fornyet vurdering av alternativ tilkomst via 
Fana Stein og Gjenvinning (FSG) frem mot anleggsstart.

Vurderingen må spesielt ta for seg trafikksikkerhet v/Stend jordbruksskule, Hordnesveien og 
Bjarghallen, samt risko knyttet til tidligere avfallsdeponi v/evt. ny trase over FSG.


